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 Asianro 346/04.04.02/2018 

§ 77 

Matkaraportti Ihalan koulun ystävyyskuntavierailusta Sigtunaan 7.-10.5.2018 

 

 

 

 Ihalan koulun rehtori *** 30.5.2018 lähettämä opettajien raportti: 

 

Matkalla mukana olivat opettajat: ***, *** ja *** sekä 29 oppilasta kuudensilta 

luokilta. Lähdimme Turusta iltalaivalla maanantaina 7.5. klo 20.55. Takaisin 

Turkuun palasimme torstaiaamuna 10.5. klo 7.35. 

 

Matkaohjelma: 

Tiistai 8.5.  

- Kävely terminaalista Tukholman ruotsinsuomalaiselle koululle Kungshol-

menille. 

- Yhteistoiminnallisia aktiviteetteja Rålambshovenin puistossa. 

- Lähtö bussilla Sigtunaan/Sätunaskolaniin. 

- Tutustuminen kouluun ruotsalaisten oppilaiden johdolla.  

- Koululta Vanhaan Sigtunaan, jossa ruotsinkielinen opastettu kävelykier-

ros. 

- Sigtunasta bussilla Mall of Scandinavia –ostoskeskukseen. 

- Ostoskeskuksen jälkeen tutustuminen Drottningholmin linnaan.  

- Illalla majoittuminen Af Chapmanin matkustajakotiin. 

Keskiviikko 9.5. 

- Aamiaisen jälkeen ABBA-museo. 

- Museon jälkeen Gröna Lundin huvipuisto. 

- Iltalaivalla takaisin Turkuun. 

Torstai 10.5. 

- Laiva satamassa klo 7.35. Vanhemmat hakivat lapsensa kotiin. 

 

Matkan tavoitteet: 

 Suhteiden ylläpitäminen Sätunaskolanin kanssa. 

 Tutustuminen Tukholman ruotsinsuomalaiseen kouluun sekä kirjeenvaih-

tokavereiden tapaaminen (face to face) ja kommunikointi myös ruotsin 

kielellä. 

 Suomalaisen ja ruotsalaisen kulttuurin erojen ja yhtäläisyyksien vertailu 

koulumaailmassa ja sen ulkopuolella. 

 Ruotsin kielen luonteva käyttö tapaamisten yhteydessä. 

 

Tavoitteiden toteutuminen: 

 Meistä riippumattomista syistä yhteydenpito Sätunaskolanin kanssa on 

vaikeutunut. Keskusteluissa Sätunan opettajien kanssa saimme sellaisen 

käsityksen, että Sigtunan kunta ei enää resursoi varoja koulujen väliseen 

yhteistyöhön, kuten alkuvuosina.  

 Olemme huolestuneita tilanteesta ja olleet yhteydessä Sigtunan johtoryh-

män edustajaan, joka on luvannut ottaa asian esille. Hän pitää yhteistyötä 
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edelleen tärkeänä. Nähtäväksi jää, löytyykö resursseja ja intoa jatkaa ys-

tävyyskouluyhteistyötä kanssamme jatkossa. 

 Yhteistyö tukholmalaisen koulun kanssa on ollut antoisaa ja molemmin-

puolista. Toivoisimmekin saavamme jatkaa heidän kanssaan myös ensi 

lukuvuonna.  

 Huolimatta kulttuuriemme samanlaisuudesta, oppilaat havaitsivat myös 

selkeitä eroavaisuuksia suomalaisen ja ruotsalaisen koulumaailman välil-

lä, mikä oli mielenkiintoista. 

 Ilahduttavaa oli huomata, kuinka innokkaasti oppilaat käyttivät ruotsin kiel-

tä sekä kouluilla että muissa yhteyksissä. 

 

 

 

 

 

Päätösehdotus Sivistysjohtaja Juha-Pekka Lehmus 

 

Sivistyslautakunta merkitsee matkaraportin tiedokseen. 

 

 

 

Päätös  

Sivistyslautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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